
 

 

Haderslev, den 29. november 2022 
 

Referat af bestyrelsesmøde fredag den 25. november 2022  

Deltagere:  

Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: Carina Bock Møller, Julie Barslev Dahl, Louise Prahl Bårris, 
Helene Leerskov Rasmussen, Knud Riis, Mette Jacobsen, Agnete Højholt Gøgsig, Brian Anker og Jakob 
Esben Hansen. 

Skolens repræsentanter: Heidi Nørgaard, Johnny Erichsen, Britt Ebbesen, Anders Ravn, Inge Christensen 

Afbud: Julie Barslev Dahl, Louise Prahl Bårris, Brian Anker og Jakob Esben Hansen 

    
Dagsorden/referat: 
 

1. Velkomst v/ formand  
Velkomst ved formand Carina 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt 
 

3. Godkendelse af referat 
Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt og underskrevet. 

 
4. Nyt fra skolen 

1. Elevsituation / medarbejdersituation / nyt fra lærerrådet 
Elevsituation: 
Lidt elev af- og tilgang på 7.årgang.  
Fortsat ledige pladser på 1.årgang. 
Ledelsen afholder optagelsessamtaler med kommende 0. og 7. årgang. 
Medarbejdersituation: 
Inge Christensen går på barselsorlov fra 28.11. - Aslaug Thorhalsdottir ansat som vikar. 
Servicemedarbejde Torben Madsen Juhl går på pension pr. 1.1.23 - stilling slået op - 
ansættelsessamtaler uge 48. 
Afskedsreception for Lene Sternkopf, Kirsten Lauesen, Hans Erik Hansen, Niels Peter 
Møller Jensen og Torben Madsen Juhl  afholdt den 18.11. 
Nyt fra lærerrådet: 
Intet 
 

2. Skolens faciliteter 
Intet 
 
 



3. Undervisning  
Realia (minisamfund) afholdt før efterårsferien med stor succes. 
Realuge afholdt i uge 47 - forskellige temaer - indskoling Robot-tema, mellemtrin musical, 
7.-8.kl. linjer + aktivitetsdage, 9.kl. projektuge, 10.kl. brobygning. 
 

4. Andet 
Intet 
 

 
5. 30 års plan i forhold til bestyrelsens ønske om en langsigtet plan for vedligeholdelse af bygningerne. 

Tilbud indhentet på udarbejdelse af en langsigtet vedligeholdelsesplan - prisleje 150.000 kr. 
Bestyrelsen bakker op om at få udarbejdet en vedligeholdelsesplan og dermed prioritere det i 
budgettet for 2023. 

 
6. Godkendelse af budget. 

Budget for 2023 gennemgået og godkendt af bestyrelsen. 
 

7. Drøftelse af skolens optag af nye elever set i lyset af samfundsløfte 2 (Skolens rummelighed og 
resultater) og 4 (Skolens mangfoldighed). 
- Skal vi overveje at ændre kriterierne for optag af nye elever? 
Bestyrelsen drøftede fordele og ulemper ved skolens praksis for optag af nye elever (først-til-mølle-
princippet) - specielt med henblik på rekruttering af flere elever med en anden kulturel, etnisk og 
socio-økonomisk baggrund. 
Bestyrelsen og skolen ser gerne en større mangfoldighed blandt skolens elever, men ser udfordringer 
omkring at nå ud til flere forældre og elever omkring vores skoletilbud. 
Bestyrelsen drøftede forskellige muligheder for at rekruttere flere og nye elever - herunder 
mulighederne for i højere grad at tilbyde “fripladser” i form af tilskud til skolepengene. 
Bestyrelsen fortsætter drøftelserne på kommende bestyrelsesmøder. 

  
8. Eventuelt - åben for tilføjelse 

Forløbet med rekrutteringsfirmaet PULS omkring ny skoleleder er nu endeligt afsluttet. 
Carina og Heidi laver et fælles nyhedsbrev op til juleferien. 
Forslag om at næste års julebestyrelsesmøde og julefrokost placeres en torsdag. 

 
Referent: Johnny Erichsen 
 
 
 
Mødedatoer for indeværende skoleår 2022-2023: 
10.01.23 – 18.30-21.00 
08.03.23 – 18.30-21.00, revisor fremlægger regnskab 22 for bestyrelsen,  

                  planlægning af generalforsamlingen 
13.04.23 – 17.00-19.00, generalforsamling samt konstitueringsmøde 
16.05.23 – 18.30-21.00 


